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Marcel Ciolacu: Nu am avut nicio informatie oficiala cu privire la rezultatul

procesului Rosia Montana

Premierul Marcel Ciolacu a declarat, duminica seara, ca nu a  avut nicio informatie oficiala cu privire la

rezultatul procesului Rosia  Montana si nu a discutat cu avocatii despre acest subiect.

Premierul a fost întrebat, într-o emisiune la Digi 24, de unde a avut informatia ca România va pierde procesul

Rosia Montana.

"Nu am avut nicio informatie oficiala. Eu nu am discutat cu avocatii.  Mai mult, avocatii nu ar fi avut dreptul sa

îmi dea vreo informatie. Cel  care a angajat avocatii este Ministerul Finantelor. Dar eu sa ajung la  dumneavoastra

în emisiune, dupa ce nu am dormit înainte de sentinta  câteva nopti, dupa ce am stat cu ministrul de Finante, dupa

ce m-am dus  la guvernatorul Bancii Nationale, dupa ce am vorbit cu presedintii celor  mai importante banci

europene, ce se întâmpla cu România daca pierde  acel proces, si am avut vreo doua - trei scenarii în functie de

suma. Va  reamintesc ca suma solicitata era de 6,7 miliarde de dolari. Am avut  aceste discutii. O echipa

profesionista de avocati a reusit o minune, sa  câstige acest proces pentru România si acum eu, dupa ce România a 

câstigat procesul, eu, prim-ministrul, am devenit un fel de "lupul de pe  Wall Street", am devenit cel mai mare

jucator de pe Wall Street.  Tranzactiile au fost în jur de 2 milioane de dolari", a sustinut Marcel  Ciolacu.

El a spus ca s-a pregatit "de ce este mai rau" cu privire la acest proces.

"Ca au fost decizii proaste înaintea mea, luate de anumiti premieri? Da.  Au fost atentionari din partea avocatilor sa

nu ia acele decizii pentru  ca dauneaza României? Da. Eu am promis ca vor sti românii adevarul.  Dupa decizie

vom scoate toate documentele si le vom arata românilor -  care, când au luat deciziile", a afirmat premierul Marcel

Ciolacu.
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